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Zápis z jednání Programového výboru MAS Podhůří Železných 

hor, konaného dne 25.11.2024 

 
 

 

 

 

Zapisovatel: Jana Baladová 

Ověřovatel: Dagmar Vaňková 

 

 

 

1) Pan předseda přivítal přítomné členy programového výboru a v 15:00 zahájil jednání. 

Seznámil přítomné s programem dnešního jednání.  

 

 

Program jednání: 

 

1. Úvod, volba zapisovatele a ověřovatele 

2. Schválení výzvy podané do OP TAK 

3. Schválení aktualizovaného Harmonogramu IROP 

4. Schválení 2. Výzvy IROP – Hasiči 2025 včetně nastavení kritérií 

5. Schválení aktualizace programového rámce IROP 

6. Schválení aktualizace programového rámce OP TAK 

7. Diskuse 

8. Závěr 

 

Paní ředitelka MAS poprosila o vložení dvou dalších bodů k projednání. 

 

 

Upravený program jednání: 

 

1. Úvod, volba zapisovatele a ověřovatele 

2. Schválení výzvy podané do OP TAK 

3. Schválení aktualizovaného Harmonogramu IROP 

4. Schválení 2. Výzvy IROP – Hasiči 2025 včetně nastavení kritérií 

5. Schválení aktualizace programového rámce IROP 

6. Schválení aktualizace programového rámce OP TAK 

7. Diskuse 

8. Závěr 



 

 
 

2 

 

 

 

 

Návrh usnesení č. 1: 

Programový výbor schvaluje doplněný program jednání, zapisovatele paní Janu Baladovou a 

ověřovatele zápisu paní Dagmar Vaňková 

 

Hlasování: Pro – 8   Proti - 0   Zdržel se – 0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

2) Paní Baladová seznámila členy programového výboru s Etickým kodexem, který 

následně podepsali. Přítomní byli proškoleni zástupkyní MAS k podmínkám související se 

schvalovacím procesem popsaným ve Směrnici pro realizaci Programového rámce OP TAK 

pro období 2021–2027 (hodnocení, výběr projektů). U výzvy ani projektu nebyl identifikován 

střet zájmu. Členové PV měli možnost se předem seznámit s poklady k jednání (zápis z 

výběrové komise, kontrolní list, projektový záměr). Do výzvy byl přijat 1 projektový záměr, 

který prošel administrativní kontrolu (kontrola formálních náležitostí a přijatelnosti), následně 

pak věcným hodnocením. Výběrové komise tento projektový záměr navrhla k podpoře.  

 

Žadatel Název projektu 
Místo 

realizace 

Výše 

příspěvku 

EU 

Počet 

bodů 

celkem 

Výsledek 

hlasování 

Tomáš 

Nykl 

Robotizace a digitalizace ve 

firmě Tomáš Nykl Svinný 1 069 566,65 100 

Projekt 

vybrán k 

podpoře 

 

 Návrh usnesení č. 2: 

Programový výbor bere na vědomí výsledky věcného hodnocení a schvaluje k podpoře 

projektový záměr uvedený výše v tabulce.  

 

Hlasování: Pro – 7   Proti - 0   Zdržel se – 1 veřejný 

sektor 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

3) Programový výbor přistoupil ke schválení aktualizovaného Harmonogramu IROP 

 

 Návrh usnesení č. 3: 

Programový výbor schvaluje aktualizovaný Harmonogram IROP. 

 

 

Hlasování: Pro – 8   Proti - 0   Zdržel se – 0 
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Usnesení bylo přijato. 

 

 

4) Dalším bodem k projednání bylo nastavení kritérií a výzvy č. 2 IROP. 

Paní Baladová představila výzvu č. 2. V průběhu diskuse členové programového výboru vybrali 

kritéria k hodnocení a nastavili znění výzvy.  

 

Návrh usnesení č. 4: 

 

Programový výbor schvaluje text a kritéria Výzvy č. 2. MAS Podhůří Železných hor– IROP – 

Hasiči 2025. 

 

Hlasování: Pro – 7  Proti - 0  Zdržel se – 1 veřejný sektor 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

5) Aktualizace programového rámce IROP – hasiči. Z důvodu potřebnosti v území přistoupil 

programový výbor k projednání časové změny vyhlašování výzev v programových rámcích. 

Prioritní se ukázala potřeba investic do požárních nádrží v programovém rámci Hasiči.  

 

Návrh usnesení č. 5: 

 

Programový výbor schvaluje aktualizaci programových rámců z důvodu aktuální potřebnosti 

jednotlivých opatření v území. 

 

Hlasování: Pro – 8  Proti - 0  Zdržel se – 0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

6) Aktualizace programového rámce OP TAK – úprava finančního plánu, prodloužení termínu 

milníku do 31.3.2025 

 

Návrh usnesení č. 6: 

 

Programový výbor schvaluje aktualizaci programového rámce OP TAK. 

 

Hlasování: Pro – 8  Proti - 0  Zdržel se – 0 

 

Usnesení bylo přijato. 
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7) Diskuse: Paní ředitelka MAS seznámila přítomné s aktuální a plánovanou činností 

MAS. Rozvinula se diskuse k zhodnocení dosavadní činnosti za minulé programovací období, 

které MAS vyhodnotí v Evaulaci. 

 

 

8) Závěr: Pan předseda poděkoval všem zúčastněným a v 16:40 ukončil jednání. 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Jana Baladová    …………………………………. 

 

 

 

Ověřil: Dagmar Vaňková    …………………………………. 

 

 

 

Předseda: Ing. Ondřej Kozub     ………………………………… 
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